

Cycle 12 Homework Planner
(Date covered: Dec 31st 2020 – Jan 25th 2021)

Grade 6 Boys

Homework is to be submitted onto Managebac

Date: Day 1, Thursday 31 December

Homework free day – Enjoy your vacation

Weekend

Date: Day 2, Sunday 17 January

١. اللغة العربية: **إملاء:** (مهارة همزة القطع وألف الوصل) يملأ على الطلاب في آخر يوم من الدورة .
" الأُمَّة هِيَ المَجْمُوعَةُ مِنَ النَّاسِ تَرْتَبُ بَيْنَهَا أَصْرَةُ العَقِيدَةِ، وَهِيَ جِنْسِيَّتُهَا . وَإِلَّا فَلَا أُمَّةَ لِأَنَّهُ لَيْسَتْ هُنَاكَ أَوَاصِرٌ تَجْمَعُهَا .
وَالأَرْضُ وَالجِنْسُ وَاللُّغَةُ وَالنَّسَبُ، وَالْمَصَالِحُ المَادِيَّةُ القَرِيبَةُ لَا تَكْفِي وَاحِدَةً مِنْهَا، وَلَا تَكْفِي كُلُّهَا لِتَكْوِينِ أُمَّةٍ، إِلَّا أَنْ تَرْتَبُ
بَيْنَهَا رَابِطَةُ العَقِيدَةِ".

١- هات مرادف الكلمات الآتية ثم ضعها في جملة تامة (أواصر-العقيدة)

٢- هات مضاد الكلمات الآتية ثم ضعها في جملة تامة (تربط-تجمعها) في دفتر اللغة العربية.

2. **Science:** Complete booklet pg. 32 and submit it into the drop-box on managebac

Date: Day 3, Monday 18 January

1. **Math:** Solve #3b on page 78, and #8 on page 79 of your math textbook.

2. **English: Reading:** Read Chapters 1 to 3 of your novel: *The Island of The Blue Dolphins* in preparation for your Literature lesson on Day 4.

Date: Day 4, Tuesday 19 January

١. اللغة العربية: **قراءة وكتابة:** بعد قراءتك لموضوع (الرياضة) من خلال البحث في الرابط التالي: <https://mawdoo3.com>
أجب عن السؤال الأول ص ٤٤ من كتيب العمل الأدبي والتعبير الكتابي.

2. **Individuals and Societies:** Use a dictionary to find the meaning of the following key terms: 1. Traditional Flowers 2. Island

3. Continent 4. Physical Features 5. Ocean 6. Sea 7. River

Write your answers in the Key term section at the beginning of your new booklet OR on a word document then upload your answers into the file created on Managebac.

Date: Day 5, Wednesday 20 January

1. **English: Literature:** Complete the questions on Chapters 1 - 3 on pages 6 to 8 of your Literature booklet. **Due on Day 7.**

Date: Day 6, Thursday 21 January

1. **Math:** Solve Review set 4A: #5, #8, and # 10 on pages 81, 82 of your math textbook.

Weekend

Date: Day 7, Sunday 24 January

1. **English: Writing:** Complete the homework assignment on page 29 of your Writing booklet. Your essay must be typed and submitted on Turnitin. **Due on Day 1 cycle 13.**

Date: Day 8, Monday 25 January

١. اللغة العربية: **فضا لغوية:** (مرادفات) إجابة س ١ ص ٢٧ من كتيب العمل الأدبي والتعبير الكتابي
٢. الاجتماعيات: حل ورقة العمل (مؤسس المملكة العربية السعودية) على المانجباك

End of Cycle 12

Reminders

1. **English:** Please study the key vocabulary words on pages 6 to 7 in preparation for a spelling quiz on Day 7.

2. **English: IXL:** Practice skill X.2. **Due on Day 8**

3. **English: Raz Kids:** Read, listen, and complete one story from Level up. **Due on Day 8**

4. **Math: IXL:** Practice Skill: C.1 Divisibility rules. **Due on day 8.**